



Taiwan Aerospace Industry Association 18,Chang-An E Road, Sec.1, Suite 810 Taipei City 10442, Taiwan (R.O.C.) 台灣航太工業同業公會 10442台北市中山區長安東路一段 18號 8樓 810室

20. April 2016

## Cordial Invitation to the Turbine Technology Days 2016

2016 渦輪技術日盛情邀約您

In today's manufacturing world, only the fittest thrive. To face this challenge you need a passion for precision and innovation. To share our passion with you, Haimer and Starrag cordially invite you to our Turbine Technology Days 2016 in Rorschacherberg, Switzerland. 當今製造業的世界裡,只有適者能成功的茁壯成長。面對這樣的挑戰,更為了掌握精確度和創新,您需要有如此的熱情。為了分享我們的熱情,Haimer 和 Starrag 誠摯地邀請您參與我們在 瑞士 Rorschacherberg 所舉辦的 2016 Turbine Technology Days。(渦輪技術日)

At the Turbine Technology Days you will get a broad overview about the latest in manufacturing of turbine components – not only from Starrag and Haimer, but also from leading technology partners. The event focuses heavily on live demonstrations of real life applications. Of course, we will provide simultaneous translation into participants' native languages.

在渦輪技術日,您將獲得最新廣泛的渦輪製造元件概況 – 此資訊不僅來自 Starrag 和 Haimer,同時也來自擁有領先技術的合作夥伴們。本次活動重點集中在實際應用的現場示範。我們將提供參與者母語的同步翻譯。

You will observe techniques and manufacturing know-how to help you move forward in your industry. At Starrag, we call it "Engineering precisely what you value", at Haimer, we call it "Quality wins".

您會察覺技術和生產知識將幫您在您的產業領域上往前邁進。在 Starrag,我們稱它為"精確的工程就是您的價值所在",在 Haimer,我們稱之它為"品質贏得勝利"。

We look forward to seeing you at the Turbine Technology Days on June 21<sup>st</sup> and 22<sup>nd</sup> in Switzerland. On June 23<sup>rd</sup> Haimer invites you as an optional Event-Special to its global Headquarters in Igenhausen (close to Munich) to visit Europe's biggest tool holder production facility.

我們期待 2016 年 6 月 21 日和 22 日渦輪技術日在瑞士與您相見。 Haimer 邀請您於 6 月 23 日可選擇到 Ichenhausen 的全球總部(靠近慕尼黑)參觀歐洲最大的刀柄生產設備。

Yours sincerely,

Bernhard Bringmann Managing Director Andreas Haimer President Haimer Group

Starrag AG Seebleichestrasse 61, 9404 Rorschacherberg, Schweiz, T +41 71 858 81 11, F +41 71 858 81 22 info@starrag.com, www.starrag.com